
SPRAWOZDANIE Z PRAC KOMISJI INFRASTRUKTURY TECHNICZNEJ I 

ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO ZA MIESIĄC MAJ 2022 R. 

 

Komisja odbyła posiedzenie w dniu 19.05.2022 roku z następującym porządkiem obrad:  

1. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Wod-Kan. ZGK sp. z o. o. w Kątach Wr. na lata 2022-2025.  

2. Informacja na temat planów budowy oświetlenia ulicznego w II przetargu w ramach posiadanych 

środków finansowych .  

3. Opiniowanie projektu zmiany MPZP dla miejscowości Wszemiłowice- Jurczyce.  

4. Sprawy różne. Wolne wnioski.   

 

W posiedzeniu komisji uczestniczyli :  

   - Burmistrz MiG Julian Żygadło  

   - Prezes ZGK Marek Buczak  

   - Kierownicy wydziałów Piotr Litwin i Sławomir Palichleb  

 

Ad. 1  

Na początku swojej prezentacji Pan prezes ZGK Marek Buczak omówił stopień realizacji zadań ze 

starego planu na lata 2021-2023. 

Zrealizowano 17 zadań  wodno-kanalizacyjnych:  

- Rozbudowa SUW Smolec - 543 tys. zł 

- Wykonano sieć wodociągową przy ulicy Rakietowej w Krzeptowie - 163 tys. zł 

- Wykonano sieć wodociągową do zasilania min. nowego budynku szkolnego w Krzeptowie - 286 tys.zł  

- Uzbrojona została studnia w SUW Pietrzykowice 58 tys. zł 

- Wykonana została sieć wodociągowa w Sadkowie na ulicach Szkolnej i Ogrodowej - 57 tys. zł 

- Wykonano system automatycznego chlorowania na SUW Kąty Wr i Sadków na łączną kwotę 21 tys.zł 

- Zamontowano zestaw hydroforowy we wsi Kilianów - 21 tys. zł 

Kanalizacja   

   - W trakcie budowy jest sieć kanalizacyjna w Smolcu w ulicach: Radosna, Słoneczna, Pogodna, 

Laurowa, Ładna - razem na kwotę 1 mln 188 tys. zł 

   - Zmodernizowano komorę na oczyszczalni ścieków w Jurczycach 185 tys. zł 

   - Wykonano hermetyzację magazynu osadu na oczyszczalni ścieków , wraz z systemem wentylacji - 

219 tys. zł 

   - Przebudowana została przepompownia na ulicy Spółdzielczej w Kątach Wr. - 218 tys. zł 

   - Zamontowano instalację fotowoltaiczną 50 KW na oczyszczalni ścieków 149 tys. zł  

   - Zlikwidowano zbędną przepompownię ścieków w Sadkówku 36 tys. zł 

   - Wykonano część prac projektowych sieci kanalizacyjnej dla miejscowości Pełcznica i Nowa Wieś 

Kącka na łączną kwotę 54 tys. zł  

   - Zamontowano filtr antyodorowy na przepompowni ścieków w Kębłowicach 39 tys. zł.  

 

 



W drugiej części zaprezentowany został plan modernizacyjny na lata 2022- 2025 w którym planuje się 

wykonać (kwoty orientacyjne wg kosztorysów)  

- Studnia w Kębłowicach wraz z modernizacją stacji SUW  2,5 mln zł 

- Budowa studni w Smolcu wraz z budową zbiornika wody pitnej i rozbudową stacji SUW - 2,8 mln zł 

- Wodociąg Mokronos Dolny - Mokronos Górny - projekt 15 tys. zł 

- Wodociąg Zabrodzie - Wrocław budowa - 2 mln. zł   

- Budowa zbiornika wody pitnej w SUW Pietrzykowice 827 tys. zł 

- SUW Sadków - wykonanie rurociągu popłuczyn - 58 tys. zł 

- Rozbudowa SUW Bogdaszowice - projekt 200 tys. zł 

- Modernizacja SUW Gniechowice polegająca na zwiększeniu możliwości uzdatniania wody - projekt - 

77 tys. zł 

       Kanalizacja  

   - Przejmowanie sieci wod- kan. od inwestorów  po 200 tys. zł  rocznie 

   - Dalsze kanalizowanie ulic w Smolcu - 4 mln. zł   

   - Sieć kanalizacyjna Sadków - oczyszczalnia ścieków 2,7 mln. zł 

   - Szereg zadań na oczyszczalni ścieków ( modernizacja sterowania, rozbudowa fotowoltaiki do 180 

KW, hermetyzacja ) - 1 mln zł 

   - Przejście kanalizacyjne pod autostradą w Kątach Wr. - projekt - 38 tys. zł 

   - Projekt kanalizacji miejscowości Pełcznica, Nowa Wieś Kącka i Kozłów - razem 289 tys. zł 

Przedstawiony powyżej projekt poddany został pod głosowanie w celu wydania opinii.  

Opinia POZYTYWNA  7 ZA 1 Wstrzymujący.  

AD. 2  

           Pan Kierownik Piotr Litwin omówił problemy związane ze zwyżką cen na rynku inwestycji 

oświetleniowych. Po zakończeniu postępowania i zakontraktowaniu wszystkich zadań z I przetargu 

okaże się jakie będą możliwości wykonania kolejnych zadań proponowanych do II przetargu. Radny 

Sobko zapytał o ulicę Słoneczną w Smolcu. W chwili obecnej nie są wykonane wszystkie przyłącza 

kanalizacyjne i po ich wykonaniu możliwe będzie przystąpienie do wykonania oświetlenia.   

Poddano pod głosowanie propozycję zadań do II przetargu i wydano opinię POZYTYWNĄ  7 ZA i 1 

WSTRZYMUJĄCY   

 

AD. 3  

           Pan Kierownik Sławomir Palichleb szczegółowo omówił cel i założenia zmiany uchwały MPZP 

Wszemiłowice- Jurczyce. Komisja jednomyślnie wydała opinię POZYTYWNĄ 8 ZA. 

 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej i Zagospodarowania Przestrzennego 

  Antoni Kopeć 


